
225 biogas bussar till Östergötland 

Så kommenterar Östgötatrafikens vd Leif Johanson det omfattande avtal som ska trygga 
gasleveranserna till Östgötatrafikens entreprenörer minst fram till år 2024. - Miljönyttan för 
Östergötland är bland annat en minskning av koldioxidutsläppen med cirka 24 000 årliga ton 

Toni kommentar: 
När skall det bli stopp på denna pengaförstörning av skattemedel?  Biogasen skall 
användas där den gör mest nytta men inte i trafiken. Det handlar om pest eller kolera. 
Varför sätter sig inte Leif Johansson bakom avgasröret som testperson så får dom som 
inte begriper ett smack se hur fort det går att lämna jordelivet med hjälp av biogasen, 
visserligen på skattebetalarnas bekostnad. Vem sätter stopp på alla dessa vanvettiga 
personer som sprätter på skattebetalarnas pengar? Biogasen fungera endast med hjälp 
av nya skattemiljarder i bidrag med ett enda resultat istället för mer Co2 blir det av 
detta fossila bränslet istället cancer och allergi framkallande partiklar. Köp vätgas 
bussar eller börja med hybrid så går man i rätt riktning. 

 

 

 


